
Ekerö 2016-12-07

Interpellation till Kommunfullmäktige om byggbonus

Frågan ställs till Adam Reuterskiöld

Byggbonus är ett statsbidrag till kommuner med avsikt att stödja och stimulera 
bostadsbyggande. Bidraget är uppdelat i två delar där 60% av bidraget går till de bostäder som 
byggs och som motsvarar ett behov av bostäder hos nyanlända i respektive kommun. 
Resterande 40% går till övriga bostäder. Syftet med stödet är att stödja kommunerna i 
bostadsbyggandet och minska den allmänna bostadsbristen. Under 2016 fördelas 1,85 
miljarder kronor. Kravet för att få stödet är;

 Att kommunen under en tolvmånadersperiod har gett startbesked som möjliggöra 
byggande av minst en bostad.

 Att det i kommunen finns minst en nyanländ invandrare folkbokförd som har fått 
uppehållstillstånd under en tolvmånadersperiod.

 Att kommunen under innevarande eller föregående mandatperiod har antagit riktlinjer 
för bostadsförsörjning enligt lagen om kommunernas bostadsförsörjningsansvar.

 Att kommunen under innevarande eller föregående mandatperiod har antagit en ny 
översiktsplan eller har gjort en översyn över planens aktualitet.

Den 22 november aviserade Boverket vilka kommuner som har beviljats byggbonus under 
2016. Ekerö kommun var inte en av de kommuner som beviljades stöd. Att vi inte beviljades 
bidraget trots att vi uppfyller alla ovanstående kriterier beror på att vi inte har sökt. 

Miljöpartiet undrar av vilken anledning ni valde att inte söka byggbonusen?

Avser ni att söka byggbonus 2017?

Ulrika Sandin
Gruppledare Miljöpartiet de gröna


